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Protokoll från näringslivsråd Spånga-Tensta 

Närvarande: 
Awad Hersi (MP), ordförande Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd 
Celal Altun (S), ledamot Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 
Sus Andersson (MP), ledamot Spånga-Tensta 
stadsdelsnämnd ersättare i rådet 
 
Jan Westerberg, Spånga företagareförening 
Tommy Elofsson, Spånga företagareförening 
Håkan Rosander, Lunda företagsgrupp 
Mats Carinder, FastPartner AB – Tensta 
Ziad Nihad, Tiba Guld – ersättare i rådet - Tensta 
 
Abdo Goriya, Stockholm Business Region 
 
Christina Heglert, T.f. stadsdelsdirektör Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltning 
Torbjörn Gustavsson, näringslivssamordnare Spånga-
Tensta stadsdelsförvaltning 
 

Tidpunkt: 
2015-03-12, klockan 9.00 – 11.00 

Plats: 
Förvaltningshuset, Fagerstagatan 15 

1. Mötets öppnande 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
Celal Altun adjungerades till rådet. 
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3. Val av justerare 
Awad Hersi, ordförande och förste justerare. 
Sus Andersson valdes till andre justerare. 
 

4. Presentation av mötesdeltagarna 
 

5. Stockholm Business Regions ambition och 
verksamhetsplan riktat mot lokala företagare 
Abdo Goriya berättar om Stockholm Business Regions 
(SBR) organisation och verksamhet. 
Följande är exempel på vad SBR gör; 
• Marknadsföring av Stockholm som etableringsort 

internationellt och nationellt 
• Anordnar konferenser 
• Samarbetar och delfinansierar ”Start Up Stockholm” 

(rådgivning till personer som vill starta eget) 
• Rådgivning via telefon i samarbete med 

kontaktcenter 
• Svarar på tillståndsfrågor 
• Genomför informationstillfällen i stadsdelarna 

tillsammans med Start Up Stockholm, Skatteverket, 
ALMI m.fl. 

• Särskild satsning för att uppmuntra kvinnligt 
företagande 

• Anordnar frukostmöten 
• Lotsar företagares frågor till rätt instans i staden 
• Planerar att genomföra middagsträffar/kvällsträffar 

lokalt som ett alternativ/komplement till 
frukostmötena 

 
Abdo berättar vidare att staden fick 9000 nya 
företagare under 2014 och att det noterades ca 9 
miljoner övernattningar i Stockholm. Prognosen för 
2015 är ca 15 miljoner övernattningar som ställer krav 
på att det byggs nya hotell. Stockholm ökar med ca 40 
tusen personer per år just nu vilket ställer krav på att 
bostäder byggs. Samtidigt skapar detta möjligheter för 
näringslivet. 
 
Efter presentationen följde en livlig diskussion om hur 
våra lokala politiker ser på företagande och 
näringslivsfrågor. Företagsrepresentanterna framförde 
sina frågor och åsikter. 

 

Protokoll från näringslivsråd 
Spånga-Tensta 

 



 Protokoll 
Dnr 1.1-4/2015 

 
Sida 3 (5) 

 

 

 

Diskussionen resulterade i följande punkter; 
 
Det är viktigt att företagarna framför sina åsikter för 
att snabba på gången i viktiga frågor. 
 
Utveckla våra centrum för att öka attraktiviteten och 
tryggheten. 
 
Ny företagarförening i Tensta, kan Staden och 
stadsdelen bidra till det!? 
 
Är det möjligt att flytta bussterminalen i Spånga? 
Frågan är kopplat till Mälarbanans byggande. 
Diskussion förs mellan Trafikverket och Trafikkontoret 
(Fredrik Jensen) om bussterminalens utformning. 
Lunda Företagarförening informerade om att de svarat 
på en remiss från Trafikverket om att en nordlig entré 
till Spånga station ska byggas. Trafikverket har kommit 
fram till att resandeunderlaget inte är tillräckligt. 
Företagarföreningen har svarat på remissen och gett 
argument för ett byggande. 
Statusen på detaljplanen för bussterminalen och den 
nordliga entrén behöver klargöras. Torbjörn Gustavsson 
får uppdraget att undersöka detta. 
 
Spånga företagareförening framhöll vikten av bra 
cykelvägar till Spånga centrum. 
 
Spånga Företagareförening önskar att systembolaget 
etablerar en butik i Spånga centrum. 
 
Mötet bestämmer efter en stunds diskussion att det 
behövs göras åtgärdslistor med företagarnas önskemål 
för respektive område. 
Torbjörn Gustavsson får i uppdrag att i samarbete med 
respektive områdesrepresentanter ta fram en sådan. 
Listorna gås igenom vid nästa möte där en bedömning 
om vad som är möjligt att göra inom ramen för 
näringslivsrådets mandat. 
 
Lunda Företagsgrupp vill få stöd för sitt förslag om 
hyrcyklar i området. Föreningen har varit i kontakt med 

 

Protokoll från näringslivsråd 
Spånga-Tensta 

 



 Protokoll 
Dnr 1.1-4/2015 

 
Sida 4 (5) 

 

 

 

SL och ett cykelföretag men har inte fått något positivt 
besked. 
 
Frågan om förvaltningens flytt togs upp och om 
FastPartners möjlighet att få bygga det nya 
förvaltningshuset. Diskussion pågår om detta i staden. 
Stadens plan är just nu är att bygga i egen regi där 
Kämpingeskolan nu ligger och beräknas vara klart 
2020.  
Med FastPartners förslag skulle en inflyttning vara 
möjlig 2018. 
 
Lunda Företagarförening vill att järnvägsspåret in i 
Lunda företagsområde rustas så att järnvägstransport 
blir ett alternativ till vägtransporterna. Abdo Goriya fick 
i uppdrag bringa klarhet i den frågan. 
 
Tenstas företagsrepresentant poängterade vikten av 
trygghet i Tensta centrum och efterlyser vad som kan 
göras för att öka den. 
Vidare påpekar de vikten av att marknadsföra Tensta 
och sprida positiv information om området. 
 
Sus Andersson efterlyste indikatorer och 
undersökningar som beskriver näringslivet  i vår 
stadsdel och staden som helhet. Sådana finns utgivna 
av Stockholm Business Region och bifogas med 
protokollet.  
 

6. Övrigt 
Torbjörn Gustavsson refererade stycken ur Stockholm 
Business Regions rapport ”Så tycker företagarna 2014”. 
 
Awad Hersi berättade att han gärna vill komma ut till 
enskilda företag för att hälsa på. 
 
Mötesfrekvensen diskuterades och det beslutades att 
nuvarande ordning med två ordinariemöten per år ska 
gälla och att rådet kan kalla till extra möten vid behov. 
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Nästa möte 
Extra möte preliminärt 11/6 kl. 9.00 – 11.00. 
Plats meddelas i inbjudan/kallelsen. 
 
 
 
 
----------------------------------------------- 
Awad Hersi 
Förste justerare 
 
 
 
---------------------------------------------- 
Sus Andersson 
Andre justerare 
 
 
 
--------------------------------------------- 
Torbjörn Gustavsson 
Sekreterare 
 
Bilagor: 
o ”Så tycker företagen 2014”, Stockholm Business Region 
o Undersökning 2013, ”Företagsområden i världsklass”, 

Stockholm Business Region (två dokument) 

 

Protokoll från näringslivsråd 
Spånga-Tensta 

 


